

No. 24344

**UNITED NATIONS
and
FRANCE**

Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements by the Youth and Family Institute and by the United Nations for the meeting of the Steering Committee on the Survey of National Family Policies, to be held at Paris, from 29 September to 1 October 1986 (with annex and attached letter). Vienna, 25 and 26 September 1986

Authentic text: French.

Registered ex officio on 26 September 1986.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
FRANCE**

Échange de lettres constituant un accord concernant les dispositions relatives à l'organisation, par l'Institut de l'Enfance et de la Famille et l'Organisation des Nations Unies, de la réunion du Comité de pilotage de l'Enquête sur les politiques familiales nationales, devant se tenir à Paris du 29 septembre au 1^{er} octobre 1986 (avec annexe et lettre jointe). Vienne, 25 et 26 septembre 1986

Texte authentique : français.

Enregistré d'office le 26 septembre 1986.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LA FRANCE CONCERNANT LES DISPOSITIONS RELATIVES À L'ORGANISATION, PAR L'INSTITUT DE L'ENFANCE ET DE LA FAMILLE ET L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES, DE LA RÉUNION DU COMITÉ DE PILOTAGE DE L'ENQUÊTE SUR LES POLITIQUES FAMILIALES NATIONALES, DEVANT SE TENIR À PARIS DU 29 SEPTEMBRE AU 1^{er} OCTOBRE 1986

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND FRANCE CONCERNING ARRANGEMENTS BY THE YOUTH AND FAMILY INSTITUTE AND BY THE UNITED NATIONS FOR THE MEETING OF THE STEERING COMMITTEE ON THE SURVEY OF NATIONAL FAMILY POLICIES, TO BE HELD AT PARIS, FROM 29 SEPTEMBER TO 1 OCTOBER 1986

Publication effectuée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

Publication effected in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

¹ Entré en vigueur le 26 septembre 1986 par l'échange desdites lettres.

¹ Came into force on 26 September 1986 by the exchange of the said letters.